
Rada Miasta i Gminy Margonin
Radni - Sesja

Protokół nr VII

VII Sesja w dniu 23 maja 2019 
Obrady rozpoczęto 23 maja 2019 o godz. 17:00, a zakończono o godz. 18:41 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków.

Obecni:

1. Mariusz Bachorski 
2. Rafał Gimzicki
3. Tomasz Gorkowski 
4. Grzegorz Gręda 
5. Barbara Kończak 
6. Teresa Koźlarek 
7. Mirosław Leśko 
8. Maria Miler 
9. Adam Rogacki 
10. Jerzy Staniewski 
11. Danuta Strychalska 
12. Arleta Wegner 
13. Alina Wróblewicz 
14. Jolanta Zmudzińska 
15. Andrzej Zmudziński 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad
Przewodniczący Rady poinformował, że według listy na sali obecnych jest 13 Radnych, co wobec 
ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych uchwał. 
Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do Protokołu.
Ponadto podczas sesji obecnych było również 4 Sołtysów (w tym 2 Sołtysów Radnych).
Lista obecności Sołtysów stanowi załącznik nr 2 do Protokołu.
W sesji uczestniczyli także zaproszeni goście. wg listy obecności.
Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 3 do Protokołu

2. Informacje nt. porządku obrad.
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Informacje nt. porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miasta i Gminy Margonin. 
4. Informacja nt. odbytych posiedzeń Komisji Rady.
5. Informacje nt. działalności Przewodniczącego Rady w okresie międzysesyjnym.
6. Informacje nt. działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
7. Przyjęcie sprawozdania z realizacji programu współpracy Miasta i Gminy Margonin
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2018.
8. Podjęcie uchwał w sprawie:
A/ wydzierżawienia nieruchomości stanowiących teren plaży miejskiej w Margoninie,
B/ ustalenia na rok 2019 planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Miasto  i Gminę Margonin, ustalenia 
maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez uczelnie oraz ustalenia 



specjalności i form kształcenia nauczycieli prowadzonych przez uczelnie, na które dofinansowanie jest 
przyznawane.
9. Wolne głosy.
10. Zakończenie sesji.
Porządek obrad stanowi załącznik do 4 Protokołu.

3. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miasta i Gminy Margonin.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miasta i Gminy Margonin.. 
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (12)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Maria Miler , Adam Rogacki , 
Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , 
Andrzej Zmudziński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Gorkowski 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Mirosław Leśko 

4. Informacja nt. odbytych posiedzeń Komisji Rady.
1) Przewodniczący Komisji ds. społecznych i rolniczych A. Zmudziński odczytał sprawozdanie z 
posiedzenia wspólnego komisji ds. społecznych i rolniczych oraz komisji ds. budżetu, finansów i 
planowania i komisji rewizyjnej z dnia 24 kwietnia 2019 r.
Powyższa informacja stanowi załącznik nr 5 do Protokołu.
2) Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna A. Wegner odczytała sprawozdanie z posiedzenia Komisji 
Rewizyjnej.
Powyższa informacja stanowi załącznik nr 6 do Protokołu.

5. Informacje nt. działalności Przewodniczącego Rady w okresie międzysesyjnym.
Przewodniczący Rady odczytał sprawozdanie z okresu międzysesyjnego.
Powyższe sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do Protokołu.

6. Informacje nt. działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
Zastępca Burmistrza odczytał sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Margonin z okresu 
międzysesyjnego.
Powyższe sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do Protokołu.

7. Przyjęcie sprawozdania z realizacji programu współpracy Miasta i Gminy Margonin z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności
pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2018.
K. Maćkowiak przedstawiła sprawozdanie.
Pytań i uwag nie zgłoszono.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie sprawozdania z realizacji programu współpracy Miasta i Gminy Margonin z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie za rok 2018.. 



Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Maria Miler
, Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Mirosław Leśko 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 Protokołu. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) wydzierżawienia nieruchomości stanowiących teren plaży miejskiej w Margoninie,
K. Maćkowiak przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
wydzierżawienia nieruchomości stanowiących teren plaży miejskiej w Margoninie,. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Maria Miler
, Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Mirosław Leśko 
Uchwała Nr VII/68/2019 stanowi załącznik do 10 Protokołu.

b) ustalenia na rok 2019 planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Miasto i Gminę Margonin, ustalenia 
maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez uczelnie oraz ustalenia 
specjalności i form kształcenia nauczycieli prowadzonych przez uczelnie, na które dofinansowanie 
jest przyznawane.
Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały. Zastępca zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały i 
zmianę paragrafu 2 uchwały na - „Maksymalna wysokość dofinansowania opłat ponoszonych przez 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Miasto i Gminę Margonin na 
kształcenie pobierane przez uczelnie w 2019 roku wynosi do 60%, jednak nie więcej niż 1.500,00 złotych
w ciągu roku budżetowego”. Zastępca wyjaśnił, że ta wersja z ta treścią przedstawionego paragrafu 
została opiniowana przez zwiażki zawodowe. Na komisji wspólnej rady była głosowana i omawiana inna 
wersja. Jest propozycja przywrócenia tego limitu 60 %.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
W dyskusji wzięli udział:
Wiceprzewodniczący rady Rafał Gimzicki – poprosił radę aby głosować punkt, który był przedstawiany i 
omawiany na komisji wspólnej, bez tych 60 %. Była rada pedagogiczna i jesteśmy po rozmowach z 



nauczycielami. Rozmawialiśmy na ten temat. Dofinansowanie do wysokości 60% bardzo ograniczy 
możliwość studiowania. Nigdy nie brakowało pieniędzy żeby dofinansować studia.
Radna Maria Miler – poprosiła o wyjaśnienie, dlaczego podczas komisji omawialiśmy projekt bez 
ograniczenia 60%. Pani dyrektor szkoły powiedziała, że kwota ta zawsze starczyła. Czy jest sens 
ograniczania tego do 60%? To pogorszy sytuacje nauczycieli. Który z projektów był opiniowany przez 
związki zawodowe?
Zastępca Burmistrza – powiedział, że opiniowany był ten projekt z 60 %. Ten powinien być procedowany
pierwotnie, gdyż ten projekt był opiniowany przez związku zawodowe. Teraz są dwa projekty ten zapis 
który był omawiany podczas komisji  i ten zgłoszony teraz z autopoprawką, do tego projektu. Należy 
dochować kwestii formalnej. Zaszła pomyłka i naprawiamy te pomyłkę, ponieważ radni podczas komisji 
winni omawiać tę wersję, która była konsultowana ze związkami zawodowymi. Rada może podjąć 
decyzję, że nie zgadza się w tym zapisem zgłoszonym do projektu uchwały jako autopoprawka. Zgadzam 
się ze stanowiskiem rady, żeby było to bez ograniczenia.
Wiceprzewodniczący rady R. Gimzicki – rozumiem, że w pierwszej kolejności głosujemy autopoprawkę, 
ale jeśli chcemy wrócić do tego co było omawiane podczas komisji to należ głosować przeciw?
Radna Maria Miler – zapytał czy błąd polegał na tym, że związku  zawodowe zaopiniowały nie ten 
projekt uchwały?
Zastępca Burmistrza – powiedział, że związki zawodowe zaopiniowały właściwy projekt uchwały. To 
organ wykonawczy przekazał projekt błędny. Tę autopoprawka chciałbym przywrócić te wersję, którą 
dostały związku zawodowe. Podczas komisji bo inne stanowisko. Należy wnieść tę wersję od obrady 
sesji, a rada podejmuje decyzje. 
Radna M. Miler – zapytał, co się stanie jeśli rada stanie na stanowisku i podejmie uchwalę tę, która była 
omawiana na komisji, co wtedy się stanie jeśli nie będzie miała opinii związków zawodowych?
Zastępca Burmistrza – powiedział, że rada może zmienić na komisji i sesji to co zostało opiniowane. To 
rada ustala treść aktu prawnego, mamy obowiązek go zaopiniować. Można ten projekt z komisji 
przegłosować lub odrzucić. Formalnie ten projekt, który był opiniowany przez związki zawodowe musi 
być wprowadzony. Co innego byłoby opiniowane, a po innego zostało wniesione. Należy wprowadzić tę 
autopoprawkę.
Wiceprzewodniczący rady R. Gmimzicki – dodał, że teraz w pierwszej kolejności będzie głosowana 
autopoprawka, która nie jest korzystna dla nauczycieli. Prosiłbym aby odrzucić tę autopoprawkę i zostać 
przy projekcie, który był omawiany w poniedziałek podczas komisji wspólnej i przyjąć tę uchwalę. 
Uwagi związków zawodowych lub innych instytucji, do których jest wysyłana uchwała jest po to aby 
można było to przeanalizować i ewentualnie zmienić podczas komisji. Proszę o odrzucenie autopoprawki,
a przyjąć uchwałę.

Głosowano w sprawie:
Nowa wersja uchwały A (autopoprawki) w sprawie ustalenia na rok 2019 planu dofinansowania form 
doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez 
Miasto i Gminę Margonin, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane 
przez uczelnie oraz ustalenia specjalności i form kształcenia nauczycieli prowadzonych przez uczelnie, na
które dofinansowanie jest przyznawane.. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
PRZECIW (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Maria Miler
, Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)



Mariusz Bachorski , Mirosław Leśko 

Głosowano w sprawie:
ustalenia na rok 2019 planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych 
w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Miasto i Gminę Margonin, ustalenia maksymalnej kwoty 
dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez uczelnie oraz ustalenia specjalności i form 
kształcenia nauczycieli prowadzonych przez uczelnie, na które dofinansowanie jest przyznawane.. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Maria Miler
, Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Mirosław Leśko 
Uchwała Nr VII/69/2019 stanowi załącznik do 11 Protokołu.

Wiceprzewodniczący rady R. Gimzicki – podziękował w imieniu swoim i nauczycieli radzie, że przyjęła 
uchwałę bardziej sprzyjającą dla nauczycieli i że Burmistrz uwzględnił uwagi związków zawodowych i 
nie ma tego ograniczenia 60%.

9. Wolne głosy.

W dyskusji wzięli udział:

Radna M. Miler – zapytała o wydanych zarządzaniach przez Burmistrza, które odczytał, dodała, że nie 
ma tych zarządzeń na stronie BIP i prosiła o wyjaśnienie czego dotyczą zarządzenia powierzenia 
działania Wiceburmistrza i sekretarza jaki jest to zakresu spraw gminy?
Zastępca Burmistrza – odpowiedział, że są to standardowe zarządzenia powierzające prowadzenie danej 
kategorii spraw. Regulamin organizacyjny określa kompetencje kierownictwa w zakresie nadzoru nad 
poszczególnymi wydziałami, to jest element tego procesu. Zarządzenia te zostaną zamieszczone na 
stronie BIP.

Radna M. Miler – zapytała o raport o stanie gminy. Będzie to po raz pierwszy. Jak wygląda raport na tę 
chwilę i kiedy można się takiego raportu spodziewać?
Sekretarz Gminy – powiedział, że nad raportem pracujemy. Raport jest dokumentem obligatoryjnym. 
Dużo samorządów skorzystało z usług komercyjnych, których ceny za przygotowanie kształtują się od 
3.000 zł. I wyżej. Pracuje osobiście nad tym raportem. Są trzy najważniejsze punkty tego raportu. Raport 
powinien się zawrzeć w 75 stronach. Raport do radnych będzie przesłany i udostępniony w ustawowym 
terminie poprzez system e-sesja.  
Pni J. Cieślik – poprosiła aby ktoś przyjechał z powiatu i zobaczył łuk drogi w Żoniu. Dziury nadal są, co 
zrobią to za 2-3 dni dziury są na nowo.
Radny powiatowy T. Kaczuba – powiedział, że było już wszystko powiedziane. Objechałem wszystkie 
drogi powiatowe, wiem jak wyglądają te drogi. Niedaleko jest radny powiatowy mieszkający na tym 
terenie i miała Pani się zwrócić do Mateusza w tej sprawie. Jeśli nie ma działania to zajmę się tym. Dziur 
na poboczach jest dużo. Jest to naprawiane metoda chałupniczą. Robią to pracownicy w określonym 
czasie i określoną ilość. Teraz doszło koszenie traw. Proszę o wyrozumiałość. Ta dziura jest specyficzna i
dużo osób zjeżdża na bok i jedną z metoda jest to żeby boki nie były oczyszczone. Bo tak ludzie 
zjeżdżają do boków i są te boki drogi zarywane. Będzie zrobione. Na ostatniej sesji zapytałem się Pana 



Burmistrza co to czy są organizowane uroczystości z okazji konstytucji 3 maja. Otrzymałem odpowiedź, 
że nigdy nie było, nie ma i nie będzie. Okazuje się, że są. Ubolewam nad faktem, że używa się metod że 
ci którzy zostali wybrani przez ludzi nie uczestniczyli we wszelkiego rodzaju uroczystościach. Również 
PSL chciałby złożyć wiązankę, wystawić sztandar. Jako radni powiatu chodzieskiego również. Jestem 
przedstawicielem klubu i chcę ich reprezentować. 
Zastępca Burmistrza – powiedział, że nie organizmalizmy żadnych uroczystości. To że Burmistrz składa 
wiązankę kwiatów to nie jest żadna uroczystość. Wiązanki są na wiele różnych okazji składanych pod 
pomnikiem. Może Pan również złożyć taka wiązankę pod pomnikiem z należyta czcią i godnością. 
Złożona została wiązanka bez przemówień i sztandarów. Nie jest to forma zorganizowanej uroczystości.
Radny powiatowy T. Kaczuba – powiedział, że uroczystości były, bo tak jest napisane w Chodzieżaninie. 
Chce reprezentować mieszańców. Deklarowałem się być radnym powiatowym, nie tylko w sprawach 
żeby załatwiać drogi, ale również oddać cześć, chwałę i honor aby podziękować tym, którzy przyczynili 
się do tego, że dziś żyjemy w wolnym i demokratycznym kraju. 
Zastępca Burmistrza -poprosił aby radny powiatowy nie sugerował się tym co jest napisane w 
Chodzieżaninie. 
Radny powiatowy T. Kaczuba – powiedział, że nie kieruje się tym co pisze prasa.
Radna T. Koźlarek – dodała, że Chodzieżanin po nieprawdziwych informacjach na temat tragedii, która 
dotknęła rodzinę radnej zamieścili artykuł z przeprosinami, gdyż zamieszczone informacje były 
nieprawdziwe i nie były konsultowane z rodziną.
Pani M. Bereta – odniosła się do projektu uchwały. Jako związki prosiliśmy, żeby ta komisja była 
przeniesiona na późniejszą godzinę. Gdyby nas wysłuchano i moglibyśmy przyjść w poniedziałek to nie 
byłoby tego co było dzisiaj. Dziękuje za przyjęcie tej uchwały. Młodzi nauczyciele przychodząc do 
zawodu mają najniższe uposażenie i nie mają dużych finansów żeby podejmować studia.  Nie są 
wspierani. Zawód jest trudny i wymagający. Kiedyś było dofinansowanie niemal 100 %. Teraz jest 1500 
zł. Ta kwota jest wyjściowa bo studia są droższe. Nauczyciele potrzebują drugich kwalifikacji do 
nauczania innych przedmiotów bo inaczej nie będą mieli etatu. Proszę aby w przyszłym roku wziąć to 
pod uwagę, skoro można było dofinansować dotychczas 99.9 %. Tych szkoleń w ciągu roku jest dużo i to
wszystko kosztuje. Ta podjęta uchwała jest mniej korzystna jak ta która obowiązywała do tej pory. 
Radna Jolanta Zmudzińska – powiedziała że może nie jest to kwota wysoka, ale to jest na rok budżetowy 
więc na cały rok to jest 3.000 zł. Nie jest to mało kwota.
Dyrektor SP Margonin A. Michalska-Nowak – powiedziała, że dofinansowanie prawie stu procentowe, 
które obowiązywało w poprzednich latach, wynikało też z tego, że studiujących nauczycieli było mniej. 
Kwota, którą w szkole posiadaliśmy na ten cel była wystarczająca aby pokryć praktycznie całość. W 
jednym roku w ostatnich 3 latach najwięcej studiujących było 4 nauczycieli. Były środki ale nie było 
nauczycieli, którzy podejmowali studia. 
Radna Maria Miler – powiedziała, że te kwoty najbardziej uderzą w najmłodszych nauczycieli. Nie ma co
porównywać swoich chęci do studiowania do nauczycieli. W szkole są potrzeby nauczycieli z 
kwalifikacjami. Nauczyciele muszą być wykwalifikowani.
Wiceprzewodnicząca rady Barbara Kończak – zapytała, czy do tej pory wystarczało pieniędzy dla 
nauczycieli?
Dyrektor SP Margonin A. Michalska-Nowak – powiedziała, że do tej pory starczyło pieniędzy. 
Studiujących nauczycieli w tym roku jest 3 nauczycieli. Dziękujemy radnym, ponieważ ta wersja 
uchwalona jest korzystniejsza dla nauczycieli.
Sekretarz Urzędu F. Wyrwa – powiedział, że po raz pierwszy organ prowadzący został zobligowany do 
tego, że  będzie rozliczany z jakości kształcenia na poziomie gmin. Wszyscy członkowie rady 
pedagogicznej muszą podnosić kwalifikacje. Stąd obowiązek ustalenia nie procenty, ale maksymalną 
wysokość kwoty dofinansowania. Ta kwota jest najwyższą na terenie poświtu chodzieskiego. 
Pani M. Bereta – powiedziała, że nie chodzi o ilość pieniędzy ponieważ zawsze te pieniądze starczyły i 
pokrywały zapotrzebowanie. Jako czosnek komisji rozpatrującej wnioski wiem, że tych pieniędzy zawsze



zostawało. Problemem jest to, że młody nauczyciel będzie musiał się dokształcać, ale zwyczajnie nie 
będzie stać taką osobę na takie studia. Czytałam akt prawny, o którym mówił Sekretarz. Jest w nim 
zapisane, że w całości można dofinansować, nie ma tam ograniczeń, jest zapisane że w całości albo w 
części i nie ma tam żadnego ograniczenia. Uważam, że należałoby wrócić do tego co było wcześniej, tym
bardziej, że to jest dla młodych nauczycieli.
Pani K. Furman – zapytała o tv kablową. Podczas sesji w lutym składałam krytyczne uwagi, że została tv 
kablowa sprzedana bez konsultacji. Burmistrz odniósł się do tego w ten sposób, że użytkownicy kablówki
nie płacą. Otrzymałam wezwanie przedsądowe za nieuregulowanie należności – zaległości za tv kablową.
Tv kablowa to była praca społeczna mieszkańców oraz prywatne pieniądze i projekty. Burmistrz 
powiedział, że nie będzie dopłacał do kablówki. Spółka mogła a gmina nie mogła? Poproszę 
odpowiedzieć na to pytanie. 
Zastępca Burmistrza – odpowiedział, że nie rozumie pytania.
Pani K. Furman – powiedziała, że główny zarzut był taki, że ludzie nie płaca za kablówkę? Dlaczego 
wezwań przesądnych gmina nie wysyłała wszystkim?
Zastępca Burmistrza – odpowiedział, że temat ten był wielokrotnie omawiany. Obecni radni podczas 
sesji, na której omawiała pani ten temat również radni mieli zaległości. Nie jest rolą gminy ani jej spółek 
prowadzeniem tv kablowej. Nawet jeśli te osoby płaciły w terminie to i tak gmina musiałaby dokładać do 
tego. Gmina sprzedała spółce Invest tv kablową. Nie pamiętam za ile została sprzedana tv kablowa. 
Spółka nie uregulowała całej tej kwoty. Spółka też dokładała do tej telewizji. W tej chili prywatny 
operator się tym zajmuje. 
Pani K. Furman – zapytała, dlaczego gmina tych wezwań nie wysyłała, tylko spółka.
Zastępca Burmistrza – powiedział, że gmina też wysyłała. Była decyzja o sprzedaży i należało to 
wszystko uregulować i ściągnąć te zaległości. 
Pani K. Furman – w 2011 roku była podjęta uchwała w sprawie planu zagospodarowania przestrzennego 
w rejonie ulic Cmentarnej, Strzeleckiej i Zielonej. W tej chwili firma BroMargo będzie tam stawiała 
wylęgarnię. W roku 2014 radni podejmują uchwałę w sprawie zmiany planu. Pani K. Furman odczytała 
uzasadnienie tej uchwały. Burmistrz wskazał, że najodpowiedniejszym obszarem do aktywizacji 
gospodarczej jest teren położony w rejonie ul. Strzeleckiej i Zielonej. Przybyło miejsc hałasu. Jest 
fabryka, myjnia, a radni podejmują uchwałę o zmianie planu. Czym radni się kierowali, przybyło tych 
miejsc i punktów przemysłowych, hałasu. Radni uznali, że nie ma konfliktu społecznego i tych miejsc 
przybyło.
Przewodniczący rady J. Staniewski – dodał, że przemysł musiał się gdzieś rozwijać. Tam powstała strefa 
przemysłowa.
Pani K. Furman – powiedziała, że plany były niezgodne, procedury są pominięte. NSA w Warszawie 
przyznał mi rację. Odbyła się dyskusja publiczna nad projektem miejscowego planu zagospodarowania 
Młynary Wschód. Dyskusja to jest ścieranie się poglądów, wymiana poglądów i należy przychodzić 
przygotowanym. 
Przewodniczący Rady – powiedział, że zgodnie ze statutem wypowiedź mieszkańca powinien trwać nie 
dłużej niż 5 minut.
Pani K. Furman – powiedział, że ten statut nie obowiązuje.
Przewodniczący Rady – dodał, że obowiązuje, kilka paragrafów zostało zakwestionowanych przez 
nadzór. 
Pani K. Furman – powiedziała, że kamera na sali powinna obejmować wszystkich a obejmuje tylko 
radnych, tak żeby nie uchwyciło radnego powiatowego Tomka. Robicie wszystko żeby zdyskwalifikować
Pana radnego powiatowego. 
Radny powiatowy T. Kaczuba – powiedział, że dobrze sobie radzę ze swoimi mediami. 
Pani J. Hereć – zapytała, czy wodociągi w Margoninie są w stanie zapewnić 15600 m3 wody i czy 
oczyszczalnia jest w stanie przyjąć tyle ścieków.
Pan J. Łukaszczyk – powiedział, że oczyszczalnia jest zmodernizowana. Po powstaniu tej wylęgarni te 



dwie istniejące mają być zamknięte i ma być przeniesiona produkcja.
Pani J. Hereć – zapytała czy pracownicy - 30 osób zatrudniony przechodzą do nowego zakładu?
Pan J. Łukaszczyk – powiedział, że to nie jest pytanie do niego.
Pani J. Hereć – powiedziała, że jeśli będą to nowe miejsca pracy to rozumiem ale jeśli będą te osoby 
przeniesione to nie ma wartości dodanej do takiej inwestycji. Jest to blisko osiedla mieszkaniowego.
Radna M. Miler – powiedziała, z ew BIP nie ma informacji z rozstrzygnięcia nadzorczego co do statutu 
gminy. Prośba o jego zamieszczenie, żeby było wiadomo które punkty nie obowiązują. 

10. Zakończenie sesji.
Przewodniczący Rady poinformował, że wyczerpano wszystkie punkty programu, w związku
z czym ogłasza zamknięcie VII sesji Rady Miasta i Gminy w Margoninie w dniu 23 maja 2019 roku o 
godz. 18.41.

 

Przewodniczący
Rada Miasta i Gminy Margonin

 

Przygotował(a): Katarzyna Maćkowiak

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


